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D-Chip har i dagsläget ingen verksamhetsplan och ingen sådan nämns i föreningens
stadgar. Att ha en verksamhetsplan underlättar på många sätt eftersom den är en kon-
kretisering utav medlemmarnas önskemål på åt vilket håll föreningen ska utvecklas. Den
ökar medlemmarnas insyn i föreningen och gör det lättare att hålla styrelsen ansvarig för
föreningens verksamhet. Vidare kräver många organisationer och stiftelser att en verksam-
hetsplan ska bifogas när föreningen söker bidrag.

Att framlägga förslag på verksamhetsplan faller traditionellt sett under styrelsens an-
svarsområden då denne har bättre insyn i föreningen än den genomsnittliga medlemmen.
Dock måste verksamhetsplanen antas på ett föreningsmöte för att alla medlemmar ska ha
möjlighet att yttra sig i frågan.

Styrelsen yrkar därför på

att till 5.8 Vårterminsmöte tillföra nya styrelsens reviderade verksamhetsplan.

att till 5.9 Höstterminsmöte tillföra verksamhetsplan för nästkommande verksamhetsår.

att till §8.7 Verksamhet tillföra

att inför vårterminsmötet revidera den budget och verksamhetsplan som beretts av
föregående års styrelse.

att inför höstterminsmötet framlägga budget samt verksamhetsplan för nästkom-
mande år.

För styrelsen,

Filippa de Laval
Ekonomiansvarig
Lund, dag som ovan
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